

基金就新華富時中國25指數成份股額外投資比重限制之報告

Report on Investment Overweight in Constituent Stocks of the FTSE/Xinhua China 25 Index by the Fund

由2007年1月1日至2007年6月30日

From 1 January 2007 to 30 June 2007

根據本基金之香港銷售文件中所述，若基金經理(恒生投資管理有限公司)為本基金作出投資時實施具代表性之樣本複製策略，基金經理將根據本基金之有關投資限制應用該策略，以令基金經理可根據以下限制相對於新華富時中國25指數（「該指數」）內的指數成份股各相應比重調高其比重。

<u>股份於該指數內的比重</u>	<u>可分配之最高額外比重</u>
10%以下	4% ¹
10%至30%	4%
30%至50%	3%
50%以上	2%

¹當持有的指數成份股於該指數所佔比重低於10%，且倘於分配最高額外比重4%後該成份股的分配總額仍低於10%時，分配至該成份股的總比重可能最高調至10%。

於2007年1月1日至2007年6月30日期間內，基金經理已完全遵守以上最高額外比重限制。

As stated in the Hong Kong Offering Document of the Fund, if a representative sampling strategy is implemented when investing for the Fund, the Manager (Hang Seng Investment Management Limited) will apply such strategy in accordance with the Fund's relevant investment restrictions thereby enabling the Manager to overweight the constituent stocks of the FTSE/Xinhua China 25 Index (the "Index") relative to their respective weightings in the Index in accordance with the below limits.

<u>Stock's weight in the Index</u>	<u>Maximum extra weighting to be allocated</u>
Below 10%	4% ¹
10%-30%	4%
30%-50%	3%
Above 50%	2%

¹Where the weighting of a constituent stock in the Index is below 10% and if the total allocation to this constituent stock is still below 10% after allocating the maximum extra weighting of 4%, the total allocation to it may be adjusted up to maximum of 10%.

During the period from 1 January 2007 to 30 June 2007, the Manager has complied in full to the above maximum extra weighting.